
Behandling i MH - IDF-LOSAM - 31.03.2022  
Dekan Siri Forsmo informerte om saken.  
 
Erfaring etter over 150 disputaser i løpet av pandemien er at heldigitale disputaser som regel 
fungerer langt bedre enn hybridløsninger. MH har prioritert å kunne avholde disputaser til avtalt 
tid, og da har heldigitalt vært det sikreste. Men etter gjenåpningen har det kommet mange ønsker 
om raskere tilbakevending til fysiske disputaser og bedre mulighet for hybridløsninger. Det ble 
derfor åpnet for flere fysiske disputaser fra og med mars, og MTA blir nå pusset opp og utstyrt 
for å bli et velfungerende og presentabelt auditorium for både fysiske og hybride disputaser og 
andre arrangementer. Det inngås også avtale med NTNU-IT/Læringssenteret om tilgang på 
support så arrangørene slipper bekymring for om de audiovisuelle løsningene i MTA fungerer. 
 
Innspill i møtet: 

 FF: oppfordrer NTNU om å vurdere bærekraftperspektivet og utrede det totale 
klimaavtrykket til digitale møter vs fysiske møter. 

 LVS: bra det nå tilrettelegges for hybridmøter, og håper på medvirkning ved 
beslutninger om organisering og gjennomføring av disputaser i fremtiden.  

 

Vedtak i MH - IDF-LOSAM - 31.03.2022  
LOSAM tar saken til orientering.  
 


